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Koosolekut juhatas Lagedi Kooli kooliosa hoolekogu esimees Marko Petron  
Protokollis Svetlana Soosalu 
Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Piia Kaarli (hoolekogu aseesimees), , Vallo 
Tonsiver (lastevanemate esindaja), Kai Kass (lastevanemate esindaja), Kai Lasn 
Rae valla esindaja),  Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor) 

Hoolekogu koosolekult puudusid: Aadi Potter (vilistlaste esindaja),  Ursula Pajumäe 
(õpilaste esindaja) 

Päevakord kinnitati järgmiselt: 

 

1. Eelmise koosoleku ülevaade 

2. Lapsevanema avaldus poiste tööõpetuse kabineti osas 

3. Hoolekogu õppeaasta tööplaan 

4. Muud küsimused 

 

1) Eelmise koosoleku ülevaade.  
Küsimustele vastab ja annab ülevaate Imbi Orav. 
• Rahvariided – eelarves sees, seelikud saavad sellel aastal valmis.  
• Tahvelarvutid – Eelarves sees, raha taotletakse juurde HITSA projekti kaudu. 
• Kooli tööriistad – osteti 20 uut reha. 
• Suusahoidla – eraldi hoonet ei ole plaanis ehitada. Uuel aastal, kui valmib 

lasteaed, saab suusahoidlaks teha lasteaiapoolses otsas asuva varjualuse. 
• Internet – kaablid ühendatud ja majas uus internet.  

 
Kai Lasn annab ülevaate järgnevatel teemadel: 
• Riiklikud vaheajad – vallapoolne seisukoht on, et kui koolid teevad 

ettepanekuid vaheaegade kohta, siis need vaadatakse üle.  
• Lagedi Lasteaed – planeeritav valmimisaeg on 2017. a. Planeeritud 120-le 

lapsele, 6 rühma. Sarnaneb Võsukese lasteaiaga.  
• Spordisaali laiendamine külgedele – ei ole võimalik. 
• Lava rentimine – arveldatakse sisearvetega, valla oma asutustele ei ole 

tasuline. 
• Optiline kaabel – koolile ei ole see tasuta. Vajalik rahasumma taotletakse 

eelarves või lisaeelarvega. 
 
Ettepanek: Lagedi Koolis juhindume/järgime riiklikke vaheaegasid. Sellekohane info 
edastatakse valda.  
Otsustatakse: Võtta teadmiseks ning hoolekogu toetab ettepanekut. 
 

2. Lapsevanema avaldus poiste tööõpetuse kabineti osas. 
 
Marko Petron informeeris, et hoolekogule saabus avaldus lapsevanemalt 



 

ettepanekuga rajada Lagedi Kooli poiste tööõpetuse kabinet.  
Hoolekogu arutab antud avaldust, direktor I. Orav annab ülevaate hetkekuludest 
poiste sõidutamisel Kostivere Kooli ja tagasi tööõpetuse tundidesse ning mõttest kus 
võiks olla, ja kas üldse on piisavalt ruumi poiste tööõpetuse ruumideks.  
 
Ettepanek: Hoolekogu pöördub Rae valda lapsevanema kirja toetuseks, et Lagedi 
Koolil on reaalne vajadus poiste tööõpetuse kabineti olemasoluks.  
Otsustatakse:  Hoolekogu toetab ettepanekut. Hoolekogu esimees Marko Petron 
koostab vastavasisulise pöördumise.  
 
3. Hoolekogu õppeaasta tööplaan 
 
Ettepanekud:  

1) Koosolekud toimuvad märtsis, mais ja augustis (2017) 
2) Üritused kus hoolekogu esindaja osaleb – 9.klassi lõpuaktus ja 1. september 

 
Otsustatakse: Hoolekogu kiidab heaks ettepanekud. 
 
4. Muud  küsimused 
 
• Uue lasteaia ehitusega seoses vabanevad hetkel lasteaiale kuuluvad ruumid. 

Vabanevates ruumides hakkavad tööle algklassid. 
• Probleem – palju venekeelseid ja käitumis- ning õpiraskustega lapsi 

1.klassis. Kool tegeleb lastevanemate ja lastega, kelle koduseks keeleks on vene 
keel, et aidata lastel paremini kohaneda eestikeelses koolis. Kurb on aga see, et 
lapsevanemad võtavad vastu pakutud abi väga raskelt ning ei ole piisavalt 
koostööaltid.  
Antud teemat arutatakse koos koolijuhtidega vallas ning direktor uurib teistelt 
koolidelt võimalikke lahendusi. Küsitakse kindlasti ka valla ettepanekuid.  

• Õpilaste õpitulemused – kõik on kontrolli all. Lastega tegelevad vajadusel 
tugispetsialistid.  

• Pikapäevarühma toit – see on oode! See toidukord ei asenda lõunasööki ja 
õhtusööki. 

• Hoolekogu koosoleku protokolle ei ole kooli kodulehel.  
 
Ettepanekud:  

1) lasteaed ja kool eraldi juhtimise alla,  
2) uurida keelekümblusklassi loomise võimalusi 
3) Hoolekogu koosoleku protokollid uuesti kodulehele 

 
Otsus: toetada ettepanekuid, vestelda kooli infojuhiga protokollide lisamise võimalust 
kooli kodulehele. 

 
 

 

 

Juhatas        Protokollis 
Marko Petron       Svetlana Soosalu 
/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 


